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Zápis z 7. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 26. 07. 2011  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, ,  X. Starobová, E. Grygarová, V. Pohludka, M. Gongolová, 
Mgr. E. Bartečková, Mgr. Naděžda Honzáková, A. Škuta,  Ing. I. Stříž 
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 
Hosté: Z. Střížová, A. Ptáková, J. Dorda 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:18 h. 
 

Návrhová komise: V. Pohludka, M. Gongolová 
 

Ověřovatelé zápisu: A. Škuta, Mgr. N. Honzáková 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 

  Hlasování: všech 9 přítomných pro                                                                                                          
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Zpráva kontrolního výboru 
4) Pověření starosty na podepsání Smlouvy o dílo na realizaci projektu Relaxační parčík 
5) Pověření starosty na podepsání Smlouvy o dílo na realizaci projektu Veřejného 

osvětlení 
6) Všeobecná pošta, různé 
7) Diskuse 
8) Závěr 

 
 
Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
- viz. výše. (proběhlo)  
 

 
Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 
Místostarostka seznámila přítomné s usnesením z minulého zasedání zastupitelstva obce ze 
dne 14. 06. 2011. Poté starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením. 
 

                           Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
Ad 3.) Zpráva kontrolního výboru 
 
Předseda kontrolního výboru Ing. I. Stříž přečetl zápis z kontrolního výboru ze dne 23. 06. 
2011 (příloha č. 1). 
U kontroly usnesení bylo upozorněno, že dle usnesení ze dne 9. 2. 2011 měla být svolána 
pracovní schůzka s bývalou starostkou ve věci jednání o zaplacení faktur společnosti 
Nehlsen, ale schůzka nebyla svolána a faktury přesto byly zaplaceny. 
 
Kontrola právních předpisů bez výhrad. 
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Dále ale kontrolní výbor žádá v souvislosti s dodržováním právních předpisů poskytnutí 
informací o vývoji jednání mezi účetní obce a místostarostou a zároveň navrhuje systémová 
opatření (viz. zápis). 
 
Starosta uvedl, že co se týče faktur společnosti Nehlsen, tak práce provedena byla, ale nebylo 
za ni zaplaceno a že shledal tedy pohledávky za oprávněné a z tohoto důvodu byly faktury 
zaplaceny. 
 
Místostarostka řekla, že pohledávka byla oprávněná a povinností obce bylo si zjistit, co to 
bylo za faktury, které Nehlsen požadoval uhradit. 
 
 
Místostarostka jako odpověď na vývoj jednání mezi ní a paní účetní rozdala zastupitelům 
své písemné vyjádření k zápisu z kontrolního výboru a požádala je, aby se s jejím 
vyjádřením seznámili, ale neprezentovali ho veřejně, protože na zasedání jsou přítomni  
i hosté a to by bylo jednání proti zákonu. 
 
Po seznámení se s materiály a krátké diskusi se zastupitelé shodli a na návrh starosty  
a A. Škuty došlo k odložení jednání v této věci na další zasedání nebo pracovní schůzku za 
přítomnosti jak paní účetní, tak celého zastupitelstva. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Ad 4.) Pověření starosty na podepsání Smlouvy o dílo na realizaci projektu Relaxační 
parčík 
 
Starosta podal zastupitelům informace o proběhnutém výběrovém řízení (dále jen VŘ) ze 
dne 11. 07. 2011 a dal k nahlédnutí zápis z VŘ, kde došlo stanovenou komisí: E. Grygarová, 
X. Starobová a P. Blabla, k výběru společnosti pro realizaci tohoto projektu. Pro zadání 
veřejné zakázky bylo stanoveno základní hodnotící kritérium komplexnost nabídky, včetně 
dopadových pryţových dlaţdic, prodlouţené záruční doby, mnoţství herních prvků 
v základní sestavě. Na základě tohoto kritéria byla komisí zvolena společnost: SPORT CLUB 
s.r.o., Bahno s nabídkovou cenou 317.934,- Kč. 
Ostatní firmy se mohou zdát levnější, ale pokud k jejich nabídkovým cenám přičteme cenu 
za dopadové pryžové dlaždice, tedy kolem 12.000,- Kč, tak je to nejnižší cena ze všech 
podaných nabídek. 
Starosta dále informoval přítomné, že uspořádání hracích prvků musí být přizpůsobeno 
k poloze trafa, protože do 7m nesmí být od něj žádné herní prvky – žádná pevná stavba 
vůbec, což trochu naruší původní plán. Poté nechal zastupitele seznámit s návrhem smlouvy 
o dílo se společností SPORT CLUB s.r.o., Bahno na realizaci projektu Relaxační parčík pro 
děti. Následně vyzval zastupitele k hlasování o pověření starosty na podepsání Smlouvy  
o dílo na realizaci projektu Relaxační parčík pro děti se společností SPORT CLUB s.r.o., 
Bahno. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
Ad 5.) Pověření starosty na podepsání Smlouvy o dílo na realizaci projektu Veřejného 
osvětlení 
 
Starosta uvedl, že na Veřejné osvětlení v obci Dolní Tošanovice byla schválena dotace a také 
uzavřena smlouva o přijetí dotace. Dne 14. 7. 2011 proběhlo výběrové řízení pro realizaci 
tohoto projektu a tří členná komise ve složení: Ing. I. Stříž, A. Škuta a P. Blabla, vybrali podle 
hodnotícího kritéria nejniţší nabídková cena společnost Pavel Riedel, elektroinstalace, 
servis, Smilovice s nabídkovou cenou 244 997,00,- Kč bez DPH. 
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Poté nechal kolovat mezi zastupiteli návrh smlouvy o dílo na realizace projektu Veřejné 
osvětlení v obci Dolní Tošanovice se společností Pavel Riedel, elektroinstalace, servis, 
Smilovice. 
Následně vyzval zastupitele k hlasování o pověření starosty na podepsání Smlouvy  
o dílo na realizaci projektu Veřejné osvětlení v obci Dolní Tošanovice společností Pavel 
Riedel, elektroinstalace, servis, Smilovice. 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
Ad 6.) Všeobecná pošta, různé 
 
Starosta oznámil, že zde máme tři žádosti: 

a. Ţádost o souhlas na stavbu přípojky NN, Cymorková M. 
Starosta dal zastupitelům k nahlédnutí žádost o souhlas na stavbu „ Dolní 
Tošanovice Cymorková přípojky NN“ (č.j.: D_Tos 211/2011/Scheb) a vysvětlil, že se 
jedná o novostavbu u Třešňové aleje nedaleko Střížových. 
Poté vyzval zastupitele k hlasování o dání souhlasu na stavbu přípojky NN, 
Cymorková M. (č.j.: D_Tos 211/2011/Scheb). 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
 

b. Ţádosti povolení výjimky z počtu dětí ZŠ 
Starosta uvedl, že paní ředitelka žádá jménem školy o povolení výjimky z počtu dětí 
v ZŠ podle § 23 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., školského zákona, vyhlášky č. 48/2005 
Sb., o základním vzdělávání. Konkrétně nastoupí v září do školy 14 žáků, tedy podle 
zákona je to 10 žáků podstav.  
Starosta uvedl, že zastupitelstvo musí žádosti schválit, aby to kraj podpořil. Dále 
uvedl, že chce školu udržet v každém případě a je pro schválení žádosti. 
 
Místostarostka oznámila, že nastoupí tedy 14 žáků a pokud je jich nad 10 není proti. 
 
Dále starosta informoval přítomné, že obec Hnojník rozesílá stále žádosti  
o proplacení neinvestičních nákladů na žáky v ZŠ v Hnojníku na první stupeň, uvedl, 
že zaplatit tyto náklady odmítl, protože naše obec má ZŠ s prvním stupněm. 
 
N. Honzáková potvrdila, že máme spádovou vyhlášku a jsme jako obec zřizovatelem 
ZŠ, nemáme tedy povinnost tyto náklady platit. 
 
Starosta uvedl, že pan místostarosta z Hnojníku uvedl na zasedání starostů, že jsme 
jako jediná obec tyto náklady neuhradili a Hnojník pak prezentoval, že nebude dále 
brát děti do ZŠ a MŠ. 
 
Poté starosta vyzval zastupitele k hlasování o povolení výjimky z počtu dětí v ZŠ 
podle § 23 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., školského zákona, vyhlášky č. 48/2005 Sb., 
o základním vzdělávání. 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
 

c. Ţádost o povolení výjimky z počtu dětí v MŠ 
Starosta uvedl, že paní ředitelka také žádá jménem mateřské školy (dále jen MŠ)  
o povolení výjimky z počtu dětí v MŠ podle § 23 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., 
školského zákona, a § 2 odst. 2 vyhlášky č. 14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání. 
Konkrétně bude mít MŠ nadstav o 4 žáky. 
Starosta uvedl, že zastupitelstvo musí i tuto žádost schválit, aby to kraj podpořil. Dále 
uvedl, že je pro schválení žádosti. 
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Poté starosta vyzval zastupitele k hlasování o povolení výjimky z počtu dětí v MŠ 
podle § 23 odst. 3 zákona č. 561/2004 Sb., školského zákona, a § 2 odst. 2 vyhlášky č. 
14/2005 Sb., o předškolním vzdělávání.  
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
Pošta: 
Starosta seznámil přítomné i s došlou poštou. Oznámil, že dne 2. 8. 2011 v 9h se bude konat 
na Magistrátě ve Frýdku-Místku jednání o návrhu územního plánu Horní Tošanovice. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Dále uvedl, že přišlo také kolaudační rozhodnutí a povolení užívání RD pana Ocelky. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 
Ad. 7) Diskuze 
 
Místostarostka vznesla dotaz, jak je to s pozemky pod kaplí a požární zbrojnicí, proč nebyly 
při koupi pozemků okolních také odkoupeny? 
 
I. Stříž odpověděl, že zakázka byla zadaná na celé pozemky, ale geometr to vzal jen s těmi 
nezastavěnými. 
 
Místostarostka odpověděla, že to tedy bylo něčí pochybení. 
 
Z. Střížová podotkla, že tyto pozemky měly být obci darovány. 
 
N. Honzáková uvedla, že jsou k tomu i doklady, ale neví se, zda by to bylo věrohodné i po 
právní stránce. 
 
Starosta podotkl, že ví, že existoval zápis psaný rukou pana Woznici, že tyto pozemky daruje 
obci, ale není to notářsky ověřeno, je to uvedeno v kronice hasičů. 
 
Místostarostka uvedla, že je to 57 m2 a jsou to stavební pozemky. 
 
E. Grygarová řekla, že pokud byl prodej zamýšlen na celé pozemky, tak by cena i dnes měla 
být za ty zbývající části stejná jako tehdy. 
 
Starosta a místostarostka uvedli, že vyvolají jednání s panem, Woznicou v této věci. 
 
N. Honzáková ještě uvedla, že jde jen o pozemek, budova je obecní a je tu spor o darování, 
darovací smlouva není, existují jen opisy a zápisy. 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
I. Stříž se zeptal, zda by se nedalo něco dělat s odhlučněním dálnice? 
 
Starosta odpověděl, že ví, že se obec Dobratice o to snaží, ale my vlastníme jen část – smyčku 
u Charity pod mostem. 
 
Z. Střížová podotkla, že díky tomu mostu je tam ale velký hluk. 
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Starosta odpověděl, že když se měření hluku prováděla, bylo zjištěno, že nebyly překročeny 
limity. 
 
Z. Střížová se zeptala, zda by nešlo požadovat více měření, ať je jistota, že budou mít stejné 
hodnoty? 
 
Starosta uvedl, že se o to můžeme pokusit. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
Poté si vzal slovo host pan J. Dorda. 
Uvedl, že je vidět změna k lepšímu v rámci vedení a pan starosta měl usnadněnou práci díky 
spolupráci s již zaběhlým zastupitelstvem. K rekonstrukci budovy na hřišti podotkl, že je to 
zásluha všech zastupitelů, že to tak pokračuje.  Dále uvedl, že v roce 2010 bylo mnoho 
kulturních akcí a v roce 2011 se to tu konečně hýbe: 50 let TJ Tošanovice! Svůj názor již 
poskytl v písemné formě na minulých zasedáních, a pokud by o tom chtěl kdokoliv 
diskutovat, osobně se mu bude věnovat. TJ také potvrzuje, že Horní a Dolní Tošanovice patří 
k sobě. 
Dále pan Dorda řekl, že ho mrzí, že se nechodí zastupitelé dívat na pokrok ve stavbě budovy 
a na kulturní a sportovní akce, které zde probíhají. Je třeba poděkovat hasičům za soutěž  
o putovní pohár zastupitelstva obce, kde je třeba větší podpora zastupitelů! 
„Máme také Senior Club, a to je výborné, chtěl bych p. Honzákové poděkovat, že se o nás 
stará, opět máme naplánované další zajímavé akce.“ 
Je také rád, že budou konečně nové prostory pro obecní úřad a bylo by třeba v bývalých 
prostorách obecního úřadu zřídit obchod. To je velice nutné: „ A vy zastupitelé byste se toho 
měli zúčastnit, probírali jsme to 29.4. na setkání vedení obce s občany. V opravené budově 
bude i společenský sál.“ 
Bylo by dobré ve spolupráci s Horními Tošanovicemi postavit chodník. 
Nelíbí se mu, že objekt bývalé hospody nemá na dvoře uklizeno. 
 
Starosta odpověděl, že již proběhla schůzka s majitelem objektu a o věci bylo jednáno. 
 
Dále pan Dorda uvedl, že by obecní pracovníci měli každé ráno uklidit a zamést zastávky 
autobusu, ví, že toho mají hodně, ale je to potřeba. A je potřeba vykosit trávu u cest, dodělat 
to ručně! 
Poté poděkoval za vše, co dělají zastupitelé pro obec a že je hotový územní plán. 
Podotkl, že zasedání by se mohlo vyvěšovat i na zastávku, ale nemusí vše dělat referentka. 
Nakonec uvedl, že na hřiště chodí dvakrát denně, pozorovat, jak roste stavba a pozval 
přítomné na sobotní SRANDA MATCH, uvedl, že mu chybí, když tam zastupitele nevidí. 
 
Starosta odpověděl, že ví, že prostory pro konání zasedání na OÚ nejsou moc 
reprezentativní, prosí ale o trpělivost. Možná by šlo přesunout zasedání do staré budovy na 
hřišti, která je přetvořena sportovci na klubovnu. Případně také na motel, ale prostory tam 
nejsou přímo uzavřeny a ne všichni návštěvníci přihlédnou k tomu, že je tam zasedání. 
Uvedl také, že po přestěhování úřadu do nové budovy, by ve starých prostorách mohla 
vzniknout večerka, zájemci o provoz už se hlásí, ale prostory před OÚ jsou dost omezené, 
obec vlastní jen úzký pás. 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
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Z á v ě r 
 
 
                Starosta obce ukončil v 19:45 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
A. Škuta   ______________ 
   
Mgr. N. Honzáková   ______________ 


